
 
 

Mededelingen 
Portefeuillehouder: M. Verbeek 

 
 
Betreft : Beantwoording vragen over meerjarenonderhoudsplanning 
Aan : Leden van de Commissie Fysiek domein 
T.b.v. : Commissie FD van 13 oktober 2021 
Van : A. Versluis 
Behandelaar : Thomas Wittekamp 
E-mail/telefoonnummer : t.wittekamp@huizen.nl / 035-5281541 
Datum : 18 oktober 2021 
Status :   
 
 

Vragen Dorpsbelangen Huizen  

• Hoe komen in het algemeen de bedragen van het MJOP tot stand? Wordt het in de 
jaarschijf uitgevoerd en voor welk bedrag?   

De bedragen in het MJOP betreffen begrotingen die jaarlijks geactualiseerd worden. 
Deze bedragen worden op basis van landelijke eenheidsprijzen en ervaring van 
voorgaande projecten gebaseerd. Het MJOP geeft aan of onderhoud/project afgerond is 
of doorschuift. 

• Onderhoud pompen en gemalen, wat is er voor gedaan? 

Alle pompen en gemalen worden momenteel geïnspecteerd. Het hoge bedrag dat voor 
2022 begroot is, kan gebruikt worden voor het eerste herstel en beheermaatregelen die 
uit de inspectie voortkomen. Het nieuwe beheerplan op basis van deze inspectie, zal in 
de actualisering van voorjaar 2022 vertaald worden.  

• Onderhoud pompen en gemalen, het bedrag is verhoogd voor het jaar 2022? 
Waarom zijn er in de opvolgende jaren geen bedragen opgenomen?  

De huidige begroting voor pompen en gemalen is gebaseerd op een 
aangenomen technische levensduur van de verschillende pompen en gemalen. Dit is 
berekend vanaf het jaar van aanleg per gemaal. Veel gemalen aangelegd in de jaren ’70 
en ’80 naderen het einde van hun geprognotiseerde levensduur. Indien de inspecties 
daar aanleiding toe geven kan over worden gegaan tot vervanging. In geval van 
voldoende kwaliteit schuift het bedrag weer door. Voor de jaren waar nu geen 
begrotingsbedrag is opgenomen kan dit waarschijnlijk door de nieuwe verdeling op basis 
van de inspectie en het beheerplan met de actualisatie voorjaar 2022 wel verdeeld en 
ingevuld worden.  
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• Foutieve aansluitingen, wat wordt er aan gedaan en wanneer?  

Het is de bedoeling om een onderzoek in te stellen naar foutieve aansluitingen in de 
buurt Crailo. Er wordt veel regenwater verpompt middels het vuil water systeem vanuit de 
wijk Crailo. Wij vermoeden dat veel regenwaterafvoeren (dakafvoeren) aangesloten zijn 
op het vuilwater systeem. Dit verbruikt veel capaciteit van het vuilwatersysteem en biedt 
overbodig regenwater aan bij de zuiveringsinstallatie. De grondslag van de buurt Crailo 
bied daarbij veel kansen voor infiltratie van regenwater. De planning is om dit onderzoek 
in 2022 op te starten. 

• Waarom staan er hoge bedragen bij Buurt Stad & Lande?  

De oplopende bedragen in de begroting van Stad en Lande zijn nodig omdat de riolering 
van de gehele buurt Stad en Lande tussen 2022 en 2025 vervangen wordt. De 
verwachting is dat de uitvoering van de herinrichting wijk Stad en Lande Zuid voor het 
grootste gedeelte in 2023 plaatsvind. Hierdoor vallen de bedragen in de begroting rond 
deze jaren extra hoog uit.  

  

Vraag D66  

• Is er voor het onderzoek wateroverlast en mogelijke uitkomsten hiervan een 
aanvullende investering nodig?   

In het raadsvoorstel staat dat het onderzoek om verdere maatregelen tegen wateroverlast te 
actualiseren loopt en de verwachting is om de resultaten op korte termijn te kunnen 
presenteren. Echter zijn deze resultaten in de commissie van woensdag 25 november 2020 
middels een mededeling wethouder Verbeek over evaluatie maatregelen basisrioleringsplan 
2015 tegen wateroverlast reeds gepresenteerd. Dit blijkt een geen actuele tekst meer te zijn. 
Wij zullen dit aanpassen in de eerstvolgende actualisatie. De conclusie van dit onderzoek 
geeft aan dat de bij een bui van 40mm er 21% minder water op straat blijft staan en de 
genomen maatregelen doelmatig zijn geweest. Vooralsnog zijn hier geen extra investeringen 
voor nodig. Het huidige gemeentelijk rioleringsplan 2016-2025 met de daarbij behorende 
maatregelen is nog in uitvoering.  

  

 


